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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Bártfai-Mager Andrea, tárca nélküli miniszter 
(nemzeti vagyon kezeléséért felelős) 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Miként történhetett, hogy nem adta le az NHKV az 
előző év pénzügyi mérlegét a törvényben meghatározott időre?" 

Tisztelt Miniszter Asszony!

Sajtóértesüléseim szerint Karácsony Gergely főpolgármester a november 6-i kormányülésen jelezte 
Orbán Viktor miniszterelnöknek, hogy botrányos a hulladékgazdálkodás finanszírozása a Nemzeti 
Hulladékgazdálkodási Koordináló és Vagyonkezelési Zrt. miatt, ezért felvetette a főváros 
kiléptetését a szemétdíj központosított beszedési rendszeréből.

Az NHKV rövid, négy éves fennállása alatt hagyománnyá tette, hogy megszegve a törvényi előírást,
rendszeresen hónapokkal a határidő letelte után adja le az előző év pénzügyi mérlegét. A 
kukaholdingnak – minden más céghez hasonlóan – május 31-ig kellett volna közzétennie a tavalyi 
beszámolóját, ez azonban még most, novemberben sem történt meg, így nem tudható pontosan, 
jelenleg hogyan, mekkora mínuszban van az NHKV. A cégbíróság már csak emiatt is elrendelhetné 
a kényszertörlést, de a szimpla késésnél minden bizonnyal sokkal nagyobb baj van a cégnél.

E miatt a következő kérdéssel fordulok a Miniszter Asszonyhoz:

Miként történhetett, hogy nem adta le az NHKV az előző év pénzügyi mérlegét a törvényben 
meghatározott időre? 

Milyen felelősségre vonást kezdeményezett a Miniszter Úr az elmaradt, vagy késő pénzügyi mérleg 
miatt? 

Hány másik olyan cég van, ami a minisztérium felügyelete alá tartozik, és szintén nem adta le 
időben a pénzügyi mérleget? 



Megtisztelő válaszát megköszönöm!

Budapest, 2019. november 13.

Dr. Oláh Lajos
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